

主2的兄弟姊妹,

在我图教图图, 二月十日图是图裔教友喜图的日子。图图是图图新年和蛇年的图始。

今年的年初一是在卑图省首图家庭日的前夕,图是我图向天主图家庭而感恩的好图图。

在此信德年图的喜图假日,我祈求图神引图我图图年打图自己和图人的心图,以迎接福音。

祝②您②及②友安享健康、快②、和天主②溢的降福!

+J. Michael Miller, CSB 温哥20主教

Dear Brothers and Sisters in Christ,

For many Asian Catholics in the Archdiocese, February 10 will be a day of celebration. It marks the Chinese New Year and the beginning of the Year of the Snake.

This year the occasion comes one day before B.C.'s first Family Day, which gives us an opportunity to give thanks to God for the gift of family.

On this joy-filled holiday and during this Year of Faith, I pray that the Holy Spirit will guide us all over the coming year to open the doors of our hearts and the hearts of others to the Gospel.

May you and your loved ones enjoy good health, happiness and God's abundant blessings!

+J. Michael Miller, CSB Archbishop of Vancouver